
Protokół Nr LII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 10 listopada 2010 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych czyli pełny skład Rady. 
Na sekretarza obrad powołał radnego Mariusza Gliwińskiego. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Burmistrz złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwał:  

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o opłacie targowej na 2010 rok. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką.  
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza - podsumowanie kadencji 2006 – 2010. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwały w sprawie podatków i opłat lokalnych na 2010 rok: 

• od nieruchomości, 
• od środków transportowych, 
• od posiadania psów, 
• podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o opłacie targowej na 2010 rok. 
• opłata targowa 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
7. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy . 
8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
9. Wolne wnioski i dyskusja. 
10. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- w związku z tym że dziś jest również ostatnia sesja Rady Powiatu Naczelnik K. Chmaruk 
poprosił o głos ponieważ chce już odjechać. 
Pan K. Chmaruk 
- 4 lata szybko minęło mnie jako radnemu Powiatu i Państwu również. Dzisiaj chcę 
serdecznie podziękować radnym i sołtysom za owocną współpracę. Jeżeli społeczeństwo nie 
obdarzy mnie zaufaniem i nie zostanę wybrany radnym na następną kadencję, nie ukrywam  
że będzie mi tego brakowało. Jeszcze raz serdecznie  dziękuję wszystkim i życzę abyśmy się 
spotkali w następnej radzie. 
Pan Burmistrz 
- odczytał sprawozdanie z pracy w okresie kadencji 2006 – 2010 ( materiał stanowi załącznik 
do protokołu obrad). 
 



Podziękował Radzie za współpracę, pomimo wielu sporów przy podejmowaniu decyzji u nas 
był spokój. Podziękował Sołtysom za zaangażowanie w pracę na rzecz samorządu, 
Ocenił współpracę pozytywnie. Pracownicy Urzędu niejednokrotnie  pracowali 
ponad siły nikt nie liczył czasu, to samo kierownicy jednostek organizacyjnych jak ZUK, 
SCK, MGOZ czy MGOPS. Na zakończenie kadencji Burmistrz wręczył radnym 
pamiątkowe zegary. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- podziękował Radzie za współpracę  oraz pracownikom Urzędu. Nie kandyduję na następną 
kadencję z braku czasu ale na pewno z Burmistrzem będę nadal współpracował. 
Ad. 4 
Radny J. Strzelec 
- na drodze od Nr 35 Niechciał duże wyboje w drodze proszę o wyrównanie. 
Radny Z. Sobota 
- prosimy o dowiezienie 1 zestawu kamienia na Zapustę. 
Ad. 5 
Pani B. Hudyka 
- przedstawiła projekty uchwał podatkowych na 2011 rok: 
1)  podatek od nieruchomości 
Głosowanie 
14 głosów – za       uchwała Nr LII/429/2010 
2) podatek od środków transportowych 
Głosowanie 
14 głosów – za       uchwała Nr LII/430/2010 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- jak te stawki mają się do innych gmin, przewoźnicy rejestrują pojazdy w innych gminach. 
Pani B. Hudyka 
- u nas nikt nie zrezygnował z rejestracji pojazdów, w 2010r stawki były obniżone o 9% do 
roku poprzedniego. 
3) przedstawiła uchwałę w sprawie ustalenia opłaty od posiadania psów 
Głosowanie 
13 głosów – za          uchwała Nr  LII/431/2010 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę zmieniającą  uchwałę Nr XXXVII/343/2009 w sprawie określenia 
opłaty targowej – dodajemy dodatkowych inkasentów p. Małgorzata Matyja, Alicja 
Konieczna i Aneta Konieczna ( osoby pełniące funkcję stałych inkasentów zostały 
zawieszone do czasu wyjaśnienia zarzutów). 
Głosowanie 
14 głosów – za           uchwała Nr  LII/432/2010 
- przedstawił uchwałę w sprawie określenia wysokości opłaty targowej, zasad poboru i 
wysokości wynagrodzenia za inkaso na 2011 rok,  uchwała została uproszczona, zmniejszono 
liczbę rodzajów stanowisk, podstawowe to 3mb i każde następne to jego wielokrotność. W tej 
uchwale również wpisujemy nazwiska dodatkowych inkasentów. 
Głosowanie 
14 głosów – za          uchwała Nr  LII/433/2010 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy, wynikiem zmian jest zwiększenie 
deficytu o kwotę 300tys. zł w tym ok. 290tys. na fundusz płac nauczycieli, na dodatki 
wyrównawcze płacone w styczniu nie mieliśmy w planie pieniędzy i teraz o tą kwotę brakuje. 
Głosowanie 



14 głosów – za           uchwała Nr   LII/434/2010 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- po ostatnich szkoleniach RIO zasugerowało nam aby uchwałę o trybie prac nad budżetem 
ujednolicić i uchwalić nowy tekst, odczytała projekt uchwały. 
Głosowanie 
11 głosów – za            uchwała Nr  LII/435/2010 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
-  dziś odebrałem telefon odnośnie wysypiska poproszę dyrektora o wyjaśnienia, 
- odczytał pismo inkasentów stałych zbierających opłatę targową ( w załączeniu do 
protokołu). 
Pan Burmistrz 
- byłem w kontakcie telefonicznym z Policją w czasie tego zajścia ale nieprawdą jest, że 
Komendant ustalał ze mną aby te Panie zabrać na Komisariat. Komendant prosił aby odeszły 
od tych stanowisk i poszły dalej zbierać opłaty, nie zgodziły się. Komendant zadzwonił i 
powiedział, że nie ma możliwości prowadzić wyjaśnienia więc zabiera te panie na 
Komisariat, stwierdził że zostało przekroczone prawo. My czekamy teraz na wyjaśnienia z 
Policji. Z rozmowy wynika iż przynajmniej 2 przypadki są takie że zostało przekroczone 
prawo. Komendant zadzwonił na samym początku aby ktoś z gminy podjechał celem 
wyjaśnienia, panie inkasentki były wtedy w innym miejscu. Zadzwoniłem do Pani Flak aby 
podjechała na miejsce, niedobrze się stało że zadzwoniła do inkasentów bo nie wiedziała o co 
chodzi i one wtedy wiedziały i wróciły. Jedna z osób zeznała, że za pobraną opłatę nie 
otrzymała kwitu. Nie było innej możliwości jak zawieszenie tych Pań do czasu wyjaśnienia 
zarzutów. Kilka miesięcy temu poprosiłem Panie na rozmowę bo były inne sygnały. 
Powiedziałem, że jeśli są to nieprawdziwe informacje to niech nie przyjmują do siebie, ale 
jeśli są prawdziwe to zaprzestać żeby tych problemów nie było. Po kilku miesiącach pojawiły 
się następne głosy, była prowadzona kontrola. Jeśli zeznania potwierdzą zarzuty to nie 
wyobrażam sobie aby dalej te osoby pracowały. Praca tam jest bardzo niewdzięczna, w tą 
sobotę opłaty zbierały już inne osoby. W uchwale na 2011 rok te Panie  są wykazane jako 
stali inkasenci, bo nie wiemy jaki będzie wynik śledztwa. 
Pan Przewodniczący 
- w takiej sytuacji musimy czekać na wynik dochodzenia, Rada kończy swoją kadencję i nie 
ma możliwości ani czasu aby odnieść się do tej sytuacji. 
Radny S. Łazarski 
- czy Komendant na targu był w celach kontrolnych? 
Pan Burmistrz 
- tak był tam w celach kontrolnych. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o kamień na Czekaj to postaramy się dowieźć, 
- kamień na Zapustę rozeznamy czy będzie możliwość. 
Ad. 9 
Dyrektor ZUK 
- jeśli chodzi o przyjmowanie śmieci na wysypisko to mogę przyjmować tylko od podmiotów 
posiadających koncesję i na podstawie karty odpadów. Pan Stradomski przywoził odpady z 
cmentarzy, teraz powstał problem bo nie mogę ich przyjmować. 
Wiosną ubiegłego roku mieliśmy kontrolę WIOŚ, która wychwyciła że przyjąłem odpady od 
kilku indywidualnych dostawców. Tłumaczyłem, że wolałem przyjąć niż później sprzątać 
lasy i rowy. Rozliczyłem październik i okazało się, że przyjęliśmy śmieci od                         



30 indywidualnych dostawców, między innymi z cmentarzy. Teraz wstrzymałem 
przyjmowanie . 
Pan P. Pawlusiński 
- przepisy mówią jednoznacznie, że odpady można przyjmować tylko od podmiotów 
posiadających zezwolenie. 
Pan Burmistrz 
- poprosił o skontaktowanie się z Wydziałem Ochrony Środowiska w Starostwie, o radę co w 
tej sprawie można zrobić. Niemożliwe jest aby indywidualnie ludzie przywozili odpady. 
Pan P. Paleczek 
- o zgodę na wycinkę drzew przy ul. Spacerowej musimy się zwrócić do PKP, jeśli uzyskamy 
to uprzątniemy, 
- są zmiany przepisów dotyczących decyzji na wycinkę drzew, wcześniej do wniosku 
potrzebny był akt notarialny, teraz trzeba dołączyć mapkę lub szkic bo dochodziły sygnały, że 
na jedną decyzję ludzie wycinają kilka drzew. Podcinka może być wykonywana tylko na 
drzewach do 10 lat. W pasach drogowych trzeba konsultować z WIOŚ oprócz topoli i osiki. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- w takim razie 50 letnie wierzby przy ul. Polnej trzeba zgłosić do ZDP w Jędrzejowie. 
Pani H. Barska 
- zgłosimy jako interpelację do Powiatu. 
Dyrektor ZUK 
- skarga na schronisko dotarła do Kielc i Głównego Inspektora Weterynarii w Warszawie, 
Powiatowy Lekarz Weterynarii wczoraj kilka godzin kontrolował schronisko pod kątem 
zarzutów. Zasugerował aby zakupić pojemnik na suchą karmę, ocieplić boks ze szczeniętami 
jak również doprowadzić bieżącą wodę do klatek i zamontować poidła. 
Ad. 10  
Przewodniczący zamknął LII sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie, ostatnią kadencji 2006 – 
2010. Podziękował wszystkim za czteroletnią współpracę i życzył spotkania się w następnej 
kadencji w jak najszerszym gronie. 
 
                                                   Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                           Sekretarz                                          Przewodniczył 

 
 

 
 


